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Interpelacja 

 

w sprawie przebudowy ulicy Kwiatowej 

 

Szanowny Panie Prezydencie! Po realizowanej obecnie przebudowie ul. Rybaki 

i wykonanej kilka lat temu modernizacji deptaku - ul. Półwiejskiej, krótki odcinek ul. 

Kwiatowej łączący obie ulice w wyraźny sposób będzie negatywnie odstawać swoją jakością 

od otoczenia. Przebudowa tego fragmentu ulicy przyczyni się do uspójnienia 

zagospodarowania układu Półwiejska-Kwiatowa-Rybaki i wytworzy atrakcyjną przestrzeń 

publiczną w tym niezwykle intensywnie uczęszczanym fragmencie miasta. Zadanie to 

znalazło się także w puli poprawek radnych do budżetu miasta na 2018 r. 

W związku z powyższym chciałbym skierować do Pana Prezydenta następujące pytania: 

1) Na jakim etapie znajduje się wykonanie projektu przebudowy ul. Kwiatowej? Proszę 

o udostępnienie aktualnej wersji 

2) Jaki jest szacowany koszt wykonania przebudowy i jej możliwy termin? 

3) Z jakiej puli środków mogłaby zostać wykonana przebudowa? W odpowiedzi 

Prezydenta na poprawki radnych znalazła się sugestia, że źródłem finansowania 

mogłyby być środki z zadania „Przebudowa ulic w granicach SPP”, jednak taka 

sugestia nie dotarła w bezpośredni sposób do RO Stare Miasto, która bezpośrednio 

uczestniczy w procesie rozdzielania środków w ramach tego zadania 

 

Z wyrazami szacunku 

/ - / Łukasz Mikuła 


